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In september, met het aantreden van mij als nieuw bestuurslid, heb ik in mijn rol als algemeen 
bestuurslid de taak op mij genomen om de communicatie binnen KVN onder de loep te nemen. 

Doel hierbij is om onze leden beter te voorzien van communicatie over alles wat reilt en zeilt binnen 
de KVN. Ik ben begonnen met het inventariseren van de KVN site en heb samen met onze ICT-
specialist de KVN website een update gegeven.  

Samen met een Lid (Monica van der Ven) heb ik een Enquête opgesteld om te verspreiden onder de 
leden. Doel hiervan is een 0-meting te krijgen wat onze leden vinden van bepaalde elementen van de 
vereniging, wat kan beter en wat gaat goed. Eind december 2023 is deze enquête verspreid onder de 
leden waarbij een respons is geweest van 25 %, een hele mooie score. De uitkomst is besproken met 
bestuur, trainers, barteam en event team.  

De periode sept-dec 2023 heb ik voornamelijk gebruikt om te inventariseren binnen KVN welke 
communicatiekanalen er zijn, waar de vereniging tegen aan loopt en waar de behoefte ligt.  
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